
CHINA NEW TOWN DEVELOPMENT COMPANY LIMITED

中 國 新 城 鎮 發 展 有 限 公 司
(Incorporated as a business company limited by shares under the laws of the British Virgin Islands)

（根據英屬維京群島法例註冊成立為商業股份有限公司）

(Hong Kong Stock Code 香港股份代號：1278)

3 December 2025

Dear Shareholder(s),

Notification of publication of Circular dated 3 December 2025 relating to proposal for Major Transaction Provision of

Financial Assistance to The Joint Venture (the ‘‘Current Corporate Communications’’)

We hereby notify you that the Current Corporate Communications of China New Town Development Company Limited
(the ‘‘Company ’’) , in both Engl ish and Chinese, are now avai lable on the Company ’s website at
www.china-newtown.com and HKExnews website at www.hkexnews.hk. You may access the Current Corporate

Communications by clicking ‘‘Investor Relations’’ on the home page of the Company’s website or browsing through the
HKExnews website.

If you wish to change the choice of language and means of receipt of the Corporate Communication(s), please complete

the Change Request Form on the reverse side and return it to our Company’s Hong Kong branch share registrar, Tricor
Investor Services Limited, by post using the pre-paid mailing label provided (if you post in Hong Kong). Otherwise,
please affix appropriate postage.

You have the right at any time by reasonable notice in writing to the Company (c/o Tricor Investor Services Limited) or
by e-mail to cntd-ecom@vistra.com to change the choice of language and means of receipt of the Corporate
Communication(s). Even if you have chosen to receive all future Corporate Communication(s) using electronic means

but for any reason have difficulty in receiving or gaining access to the Corporate Communication(s), the Company will,
upon your request, promptly send the Corporate Communication(s) to you in printed form free of charge.

Should you have any queries in relation to this letter, please call the hotline of Tricor Investor Services Limited at

+852 2980 1333 during business hours from 9 : 00 a.m. to 6 : 00 p.m., Monday to Friday, excluding public holidays.

Yours faithfully,
For and on behalf of

China New Town Development Company Limited

Yang Meiyu

President and Executive Director

# Corporate Communication(s) refer to any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of any
holders of its securities, including but not limited to annual reports, interim reports, notice of meetings, listing documents, circulars
and proxy forms.

致各位股東：

日期為2025年12月3日之通函，乃有關向合營企業提供財務資助的主要交易（「本次公司通訊」）之發佈通知

我司現謹通知 閣下，中國新城鎮發展有限公司（「本公司」）之本次公司通訊的英文及中文版本，現已登載於本公司網站

www.china-newtown.com及香港交易所披露易網站www.hkexnews.hk。請在本公司網站主頁的「投資者關係」或在香港交易所

披露易網站瀏覽有關文件。

如 閣下擬更改收取公司通訊文件語言版本及收取方式之選擇，請填妥本函背面之變更申請表並利用預付郵寄標籤（如在香港

投寄）寄回本公司之香港股份過戶登記分處卓佳證券登記有限公司。否則請貼上適當之郵資。

閣下有權隨時通過卓佳證券登記有限公司或發送電郵至cntd-ecom@vistra.com向本公司發出合理時間的書面通知，以更改收

取公司通訊文件語言版本及收取方式之選擇。即使 閣下選擇以電子途徑收取日後所有公司通訊文件，惟如因任何理由以致收

取或接收公司通訊文件時遇上困難，則本公司將於接獲 閣下要求後，隨即向 閣下免費寄發公司通訊文件之印刷本。

倘 閣下對此函件有任何疑問，請於星期一至星期五（公眾假期除外）辦公時間上午九時至下午六時，致電卓佳證券登記有限公

司之電話熱線+852 2980 1333查詢。

中國新城鎮發展有限公司

楊美玉

總裁兼執行董事
謹啟

# 公司通訊文件指本公司發出或將發出以供其任何證券持有人參照或採取行動之任何文件，包括但不限於年報、中期報告、會議通告、上市文
件、通函及代表委任表格。

2025年12月3日

http://www.china-newtown.com
www.hkexnews.hk
mailto:cntd-ecom@vistra.com


Change Request Form 變更申請表

To: China New Town Development Company Limited (the ‘‘Company’’)
(Hong Kong Stock Code: 1278)

c/o Tricor Investor Services Limited

17/F, Far East Finance Centre

16 Harcourt Road, Hong Kong

致： 中國新城鎮發展有限公司（「公司」）
（香港股份代號：1278）
經卓佳證券登記有限公司

香港夏愨道16號

遠東金融中心17樓

I/We have received the Current Corporate Communications in printed English and Chinese combined version or have elected (or am/are deemed to have elected) to receive the Current Corporate

Communications in electronic form on the Company’s website.

本人╱吾等已收取本次公司通訊之中英文合訂印刷本或已選擇（或被視為已選擇）收取於本公司網站登載的本次公司通訊電子版本。

& I/We would like to receive the Current Corporate Communications in printed form:

本人╱吾等現欲收取本次公司通訊之印刷本：

I/We would like to change the way in which I/we receive future Corporate Communications2 from the Company in the manner indicated below:

本人╱吾等現欲更改以下列方式收取本公司的日後公司通訊2 :

(Please mark ✓ in ONLY ONE of the following boxes 請從下列選擇中，僅在其中一個空格內劃上「✓」號)

& in electronic form on the Company’s website and by receiving notification by email to the address below when each corporate communication is made available on the Company’s website; OR

收取於本公司網站登載的電子版本，並在每次於本公司網站登載公司通訊時收取發送至以下電郵地址的電郵通知；或

Email Address

電郵地址
(The Company will send to the email address provided above (if any) a notification of the availability of each corporate communication on the Company’s website. If no email address is provided

by a shareholder, a letter will be sent to the shareholder notifying the shareholder of the availability of each corporate communication on the Company’s website. Please provide the email address

in capital letters in English. The email address will be used only for notification of release of Corporate Communications.)

（每次本公司網站登載公司通訊時，本公司將發送電郵通知至以上提供的電郵地址（如有）。如股東未有提供電郵地址，則將於每次本公司網站登載公司通訊時向該股東發出通知函件。請以英文正楷

填寫電郵地址，以上電郵地址僅供用作通知公司通訊的發佈。）

& in printed form in English only; OR

僅收取英文印刷本；或

& in printed form in Chinese only; OR

僅收取中文印刷本；或

& in printed form in both English and Chinese.

同時收取中、英文印刷本。

Signature

簽署

Phone Number

聯絡電話

Name

姓名 (English) (Chinese)

（英文） （中文）

Notes:

附註：
1. Please complete your choice of means of receipt and/or language(s) of all future Corporate Communication(s) and all your details clearly.

請 閣下清楚填妥選擇收取公司通訊文件之語言版本及╱或收取方式及所有資料。

2. Corporate Communication(s) refer to any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of any holders of its securities, including but not limited to (a) the directors’ report, its

annual accounts together with a copy of the auditor’s report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) a notice of meeting; (d)

a listing document; (e) a circular; and (f) a proxy form.

公司通訊文件指本公司發出或將發出以供其任何證券持有人參照或採取行動之任何文件，包括但不限於(a)董事會報告、其年度賬目連同核數師報告及其財務摘要報告（如適用）；(b)中期報告及中期摘要報告（如適

用）；(c)會議通告；(d)上市文件；(e)通函；及(f)代表委任表格。

3. If your shares are held in joint names, the shareholder whose name stands first on the register of members of the Company in respect of the joint holding should sign on this Change Request Form in order to be

valid.

如屬聯名股東，則本變更申請表須由該名於本公司名冊上就聯名持有股份其姓名位列首位的股東簽署，方為有效。

4. The above instructions will apply to all future Corporate Communication(s) to be sent to shareholders of the Company until you notify otherwise by reasonable notice in writing to the Company c/o the Hong

Kong branch share regi s t rar of the Company, Tr icor Investor Servi ces Limited , a t 17/F, Far East Finance Centre , 16 Harcourt Road, Hong Kong or by emai l to

cntd-ecom@vistra.com.

上述指示適用將寄發予本公司股東之所有公司通訊，直至 閣下發出合理時間的書面通知予本公司之香港股份過戶登記分處卓佳證券登記有限公司，地址為香港夏愨道16號遠東金融中心17樓或以電郵方式發送至

cntd-ecom@vistra.com另作選擇為止。

5. Shareholders are entitled to change the choice of means of receipt or language of the Corporate Communication(s) at any time by reasonable notice in writing to the Company c/o Tricor Investor Services Limited

at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong or by email to cntd-ecom@hk.tricorglobal.com.

股東有權隨時經卓佳證券登記有限公司向本公司發出合理時間的書面通知，地址為香港夏愨道16號遠東金融中心17樓或以電郵方式發送至cntd-ecom@hk.tricorglobal.com,要求更改收取公司通訊之語言版本及方

式。

6. This Change Request Form with no box marked ‘‘x’’, with more than one box marked ‘‘x’’, or otherwise incorrectly completed will be voided at the discretion of the Company.

在本變更申請表上，如沒有在方格內劃上(x)號，或在超過一個方格內劃上(x)號或填寫不正，在本公司酌情決定後將告無效。

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT

收集個人資料聲明

‘‘Personal Data’’ in this statement has the same meaning as ‘‘personal data’’ defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance, Chapter 486 of the Laws of Hong Kong (‘‘PDPO’’). Your supply of the Personal Data is on a

voluntary basis and for the purpose of processing your instructions as stated in this Form (the ‘‘Purposes’’). If you fail to supply sufficient information, the Company may not be able to process your instructions. The

Company may disclose or transfer the Personal Data to its subsidiaries, its Share Registrar and/or third party service provider who provides administrative, computer and other services to the Company for use in connection

with the Purposes and to such parties who are authorised by law to request the information or are otherwise relevant for the Purposes and need to receive the information. The Personal Data will be retained for such period as

may be necessary to fulfil the Purposes (including for verification and record purposes). Request for access to and/or correction of the Personal Data can be made in accordance with the provisions of the PDPO and any such

request should be in writing and sent to the Data Privacy Officer of Tricor Investor Services Limited at the above address.

本聲明中所指的「個人資料」與香港法例第486章《個人資料（私隱）條例》中「個人資料」的涵義相同。 閣下是自願提供個人資料，以用於處理 閣下在本表格上所述的指示（「該等用途」）。如 閣下未能提供足夠資料，本公司有可

能無法處理 閣下的指示。本公司可就所述的該等用途，將個人資料披露或轉移給本公司的附屬公司、股份登記處及╱或向為本公司提供行政、電腦及其他服務的第三者服務供應商，以及其他獲法例授權而要求取得有關資料

的人士或其他與上述所列出的該等用途有關以及需要接收有關資料之人士。個人資料將在適當期間保留作履行所述的該等用途（包括作核實及紀錄用途）。有關查閱及╱或更正個人資料的要求可按照《個人資料（私隱）條例》提

出，而有關要求須以書面方式郵寄至卓佳證券登記有限公司（地址如上）的個人資料私隱主任。

(Please cut along the dotted line)（請沿虛線剪下）

%

%

Please cut and paste the mailing label onto an envelope

and return the Request Form to us.

No postage is required for local mailing

當 閣下寄回此表格時，請將此郵寄標籤

剪貼於信封上。

如在本港投寄， 閣下無需支付郵費或貼上郵票

Mailing Label 郵寄標籤

Tricor Investor Services Limited

卓佳證券登記有限公司

Freepost No. 簡便回郵號碼：10 GPO

Hong Kong 香港

mailto:cntd-ecom@vistra.com


<<
  /ASCII85EncodePages false
  /AllowTransparency false
  /AutoPositionEPSFiles false
  /AutoRotatePages /None
  /Binding /Left
  /CalGrayProfile (Dot Gain 20%)
  /CalRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CalCMYKProfile (U.S. Web Coated \050SWOP\051 v2)
  /sRGBProfile (sRGB IEC61966-2.1)
  /CannotEmbedFontPolicy /Warning
  /CompatibilityLevel 1.4
  /CompressObjects /Tags
  /CompressPages true
  /ConvertImagesToIndexed true
  /PassThroughJPEGImages true
  /CreateJobTicket false
  /DefaultRenderingIntent /Default
  /DetectBlends true
  /DetectCurves 0.0000
  /ColorConversionStrategy /CMYK
  /DoThumbnails false
  /EmbedAllFonts true
  /EmbedOpenType false
  /ParseICCProfilesInComments true
  /EmbedJobOptions true
  /DSCReportingLevel 0
  /EmitDSCWarnings false
  /EndPage -1
  /ImageMemory 1048576
  /LockDistillerParams false
  /MaxSubsetPct 100
  /Optimize true
  /OPM 1
  /ParseDSCComments false
  /ParseDSCCommentsForDocInfo false
  /PreserveCopyPage true
  /PreserveDICMYKValues true
  /PreserveEPSInfo false
  /PreserveFlatness false
  /PreserveHalftoneInfo false
  /PreserveOPIComments false
  /PreserveOverprintSettings true
  /StartPage 1
  /SubsetFonts true
  /TransferFunctionInfo /Apply
  /UCRandBGInfo /Preserve
  /UsePrologue false
  /ColorSettingsFile ()
  /AlwaysEmbed [ true
  ]
  /NeverEmbed [ true
  ]
  /AntiAliasColorImages false
  /CropColorImages false
  /ColorImageMinResolution 300
  /ColorImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleColorImages true
  /ColorImageDownsampleType /Bicubic
  /ColorImageResolution 300
  /ColorImageDepth -1
  /ColorImageMinDownsampleDepth 1
  /ColorImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeColorImages true
  /ColorImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterColorImages true
  /ColorImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /ColorACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /ColorImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000ColorACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000ColorImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasGrayImages false
  /CropGrayImages false
  /GrayImageMinResolution 300
  /GrayImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleGrayImages true
  /GrayImageDownsampleType /Bicubic
  /GrayImageResolution 300
  /GrayImageDepth -1
  /GrayImageMinDownsampleDepth 2
  /GrayImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeGrayImages true
  /GrayImageFilter /DCTEncode
  /AutoFilterGrayImages true
  /GrayImageAutoFilterStrategy /JPEG
  /GrayACSImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /GrayImageDict <<
    /QFactor 0.15
    /HSamples [1 1 1 1] /VSamples [1 1 1 1]
  >>
  /JPEG2000GrayACSImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /JPEG2000GrayImageDict <<
    /TileWidth 256
    /TileHeight 256
    /Quality 30
  >>
  /AntiAliasMonoImages false
  /CropMonoImages false
  /MonoImageMinResolution 1200
  /MonoImageMinResolutionPolicy /OK
  /DownsampleMonoImages true
  /MonoImageDownsampleType /Bicubic
  /MonoImageResolution 1200
  /MonoImageDepth -1
  /MonoImageDownsampleThreshold 1.50000
  /EncodeMonoImages true
  /MonoImageFilter /CCITTFaxEncode
  /MonoImageDict <<
    /K -1
  >>
  /AllowPSXObjects false
  /CheckCompliance [
    /None
  ]
  /PDFX1aCheck false
  /PDFX3Check false
  /PDFXCompliantPDFOnly false
  /PDFXNoTrimBoxError true
  /PDFXTrimBoxToMediaBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXSetBleedBoxToMediaBox true
  /PDFXBleedBoxToTrimBoxOffset [
    0.00000
    0.00000
    0.00000
    0.00000
  ]
  /PDFXOutputIntentProfile ()
  /PDFXOutputConditionIdentifier ()
  /PDFXOutputCondition ()
  /PDFXRegistryName ()
  /PDFXTrapped /False

  /CreateJDFFile false
  /Description <<
    /CHT <FEFF005B683964DA300C005B0042004E0050005D300D005D00204F7F752890194E9B8A2D7F6E5EFA7ACB7684002000410064006F006200650020005000440046002065874EF69069752865BC9AD854C18CEA76845370524D5370523786557406300260A853EF4EE54F7F75280020004100630072006F0062006100740020548C002000410064006F00620065002000520065006100640065007200200035002E003000204EE553CA66F49AD87248672C4F86958B555F5DF25EFA7ACB76840020005000440046002065874EF63002>
  >>
  /ExportLayers /ExportVisiblePrintableLayers
  /Namespace [
    (Adobe)
    (Common)
    (1.0)
  ]
  /OtherNamespaces [
    <<
      /AsReaderSpreads false
      /CropImagesToFrames true
      /ErrorControl /WarnAndContinue
      /FlattenerIgnoreSpreadOverrides false
      /IncludeGuidesGrids false
      /IncludeNonPrinting false
      /IncludeSlug false
      /Namespace [
        (Adobe)
        (InDesign)
        (4.0)
      ]
      /OmitPlacedBitmaps false
      /OmitPlacedEPS false
      /OmitPlacedPDF false
      /SimulateOverprint /Legacy
    >>
    <<
      /AddBleedMarks true
      /AddColorBars false
      /AddCropMarks true
      /AddPageInfo true
      /AddRegMarks true
      /BleedOffset [
        14.173230
        14.173230
        14.173230
        14.173230
      ]
      /ConvertColors /ConvertToCMYK
      /DestinationProfileName ()
      /DestinationProfileSelector /DocumentCMYK
      /Downsample16BitImages true
      /FlattenerPreset <<
        /PresetSelector /MediumResolution
      >>
      /FormElements false
      /GenerateStructure true
      /IncludeBookmarks false
      /IncludeHyperlinks false
      /IncludeInteractive false
      /IncludeLayers false
      /IncludeProfiles false
      /MarksOffset 0
      /MarksWeight 0.283460
      /MultimediaHandling /UseObjectSettings
      /Namespace [
        (Adobe)
        (CreativeSuite)
        (2.0)
      ]
      /PDFXOutputIntentProfileSelector /DocumentCMYK
      /PageMarksFile /JapaneseWithCircle
      /PreserveEditing true
      /UntaggedCMYKHandling /UseDocumentProfile
      /UntaggedRGBHandling /UseDocumentProfile
      /UseDocumentBleed false
    >>
    <<
      /AllowImageBreaks true
      /AllowTableBreaks true
      /ExpandPage false
      /HonorBaseURL true
      /HonorRolloverEffect false
      /IgnoreHTMLPageBreaks false
      /IncludeHeaderFooter false
      /MarginOffset [
        0
        0
        0
        0
      ]
      /MetadataAuthor ()
      /MetadataKeywords ()
      /MetadataSubject ()
      /MetadataTitle ()
      /MetricPageSize [
        0
        0
      ]
      /MetricUnit /inch
      /MobileCompatible 0
      /Namespace [
        (Adobe)
        (GoLive)
        (8.0)
      ]
      /OpenZoomToHTMLFontSize false
      /PageOrientation /Portrait
      /RemoveBackground false
      /ShrinkContent true
      /TreatColorsAs /MainMonitorColors
      /UseEmbeddedProfiles false
      /UseHTMLTitleAsMetadata true
    >>
  ]
>> setdistillerparams
<<
  /HWResolution [2400 2400]
  /PageSize [612.000 792.000]
>> setpagedevice




